
Postpensjonistene i Buskerud 

 

Referat fra lokalt medlemsmøte på Sætre Gård 5.11. 

Hele 24 personer møtte opp på Sætre, av disse var det 5 fra styret og 4 som ikke var medlem.  
Det var to personer som meldte seg inn under møte.  

 
Leder ønsket alle velkommen, deretter presenterte han styret.  
Hovedhensikten med å være medlem er å få folk ut av sofaen og snakke med tidligere kollegaer.  
 
Rune Svensson fra Røyken Historielag fortalte om særegenheten til Hurumhalvøya og om veien dit.  
Dette var ett veldig interessant foredrag!  
 

Leder fortalte så om oppbyggingen av foreningen. Hvordan vi er tilknyttet Pensjonistforbundet, 
videre litt om vår møtestruktur.  
 
Nestleder-/ leder aktivitetskomiteen fortalte om planene framover: Bowling 26.november, julemøte 
11.desember, årsmøte i februar, teatertur Evig Ung 20. mars, tur til Stavern (inkl. buss fra 
Hønefoss) 29. april, tur til Trøndelag 10.juni. I tillegg vil vi prøve å dra i gang gåturer til våren.  

 
Økonomi ved leder: Vi har god råd, vi hadde over kr 200.000 i bingoinntekter i 2023.   
 
 

 

 

 

Mjøndalen10.11. 2024 
 
Aud Moss 

 


